

TABLE OF CONTENTS 目 录

A Monte Carlo Simulation Method to Calculate the Value at Risk of Insurance Contract
(保险合同在险价值的一种蒙特卡洛模拟算法)

X. Q. LI, H. Q. WANG, T. ZHANG, X. HU.....127

Analyzing the Score Data of Five Wine Samples from Two Groups of Experts Based on R Software
(基于 R 软件分析两组专家对五个葡萄酒样品的评分数据)

H. MING, Y. Y. ZHANG.....133

Generalized Skew *t* Distribution of Log-Return Rate in Stock Market
(证券市场对数收益率的广义偏斜 *t* 分布)

X. YANG.....141

Research on the Application and Design of SPSS Statistics Software in the Teaching Course of Mathematical Statistics

(SPSS 统计软件在数理统计课程教学中应用及设计的研究)

H. JIANG.....148

Analysis on Guangdong Province Fertility Model Based on the Gray Prediction Method

(基于灰色预测方法的广东省人口生育率模型的研究)

M. H. ZHANG, X. E. LIN, L. F. WANG, M. T. HUANG.....153

An Empirical Credit Risk Study of SEMs in Small Loan Companies

(小额贷款公司中小企业信用贷款风险实证研究)

J. M. ZHANG, J. J. ZHOU.....159

Influence Factors Analysis of Household Income in Western Minority Areas

(西部民族地区农民收入的影响因素分析)

Y. CHENG, M. Q. LIU.....167

Hushen 300 Index Price Forecasting Based on Wavelet Transform

(基于小波变换的沪深 300 指数预测)

S. H. WANG, Y. FEI.....175

Energy Consumption Prediction in Yunnan Province Based on Mixed Time Series Model

(基于混合时间序列模型的云南省能源消费预测研究)

X. X. YIN, W. GAN.....182

The Comprehensive Utilization of Correlation Coefficient Information in the Empirical Study

(相关系数信息在实证研究中的综合利用)

J. J. WANG, H. P. YANG.....193